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Hei! Dette skriv skal komme under: www.lindas.kommune.no/høyring. 
  
  
Fraflytting eller Bosetting på Lygra ? 
-------------------------------------------- 
  
Vi har i minst 40 år vært vitne til at væremåten på Lygra har forandret seg ganske mye. 

Tidligere var der lønnsomme gårder. Pr. i dag er der snart ikke dyr igjen på gårdene. Og hva er årsaken 

til det? 

Det vi vet er at kommunen i sin tid har laget planer for drift. Og at steingarder, m.m. skal stå igjen som 

minnesmerker for svunnen tid. Det er ok det i tankegangen. 

Lyngheisenteret har etter hvert blitt til som Europas nordligste museum for et unikt kulturminnesenter. 

Hvem besøker og i hvor stor grad blir dette området besøkt i dag ? Eller for 10 år siden ? Mindre og 

mindre interesse. I hvert fall ikke hva der har blitt lagt opp til økonomisk på forhånd. (for det var vel 

det som var mye av hensikten?) 

Resten av utmarkene på Lygra har sådan blitt bundet opp til gjenstand for NLF-områder. Som i veldig 

stor utstrekning har lagt bånd på nesten alle områder til ikke å bli verken bebygget, eller forandre på 

bebyggelsen i stor eller også mindre grad, helt frem til d.d. Selv de nåværende gårdshusene har også 

blitt vanskelig å forandre på, f.eks. for tilbygg.  

Senest tidlig i vår ønsket et ungt ektepar å "flytte hjem til Lygra" ! Det var som kjent Karoline og 

Krister Langenes. Men kommunen sa nei til større forandring !!  Altså: Hele Lygra som et museum, 

uten videre utvikling. Men med tilvekst av ungdommer som tør å satse !! Disse ungdommene er noen 

av få som elsker Lygra og VIL videreutvikle ! Men fikk nei ! Vi vet bare ikke hvordan det har gått 

videre med dem.  

Jeg  gikk mye ute på "Lygren Indre" tidligere. Var også med på å merke min eiendom i 1979, med 

bl.a. kjentmann, Albert Træland og 2 andre fra Lindås kommune. Jeg betalte t.o.m. for dette. Har 

målebrevet og skylddelingspapirer enda. Har forsøkt mange ganger, via kommunen å få gehør om å 

reise en bygning på min 17,1 måls eiendom. Men nei, hver gang. Fra 1979 til 2017. Altså langt over en 

mannsalder. 

Jeg har også gått fra Lyngheisenteret til Brusundet minst 5 ganger i løpet av disse årene. Ser bare at 

bygningene forfaller. Og ingen nye kommer opp. 

Knuste steingårder, knuste ruter i råtne bygninger, til og med rundt Lygra Kirke !! Og masse annet 

stygt. (som tidligere var fint) 

Fraflyttet. Ser nesten bare eldre mennesker. 

Og utmarkene har blitt "herjet" med. Store dumperser har laget (banet) seg vei innover og dannet 

skrothauger som er umulig å forsere pr. d.d. Og akkurat det følger ikke kommunen opp. Gjør i hvert 

fall ingen ting. Men kommunen fremstår som et MILJØFYRTÅRN ! Noen av de beste i landet !!  

http://www.lindas.kommune.no/høyring


Jeg har forsøkt og forsøker fortsatt å få solgt min eiendom. Og det via de rette instanser i kommunen, 

mange ganger. Men verken kommunen ønsker ikke. Og da ønsker heller ingen å kjøpe. Da tar jeg 

heller dette med meg i graven. Det som jeg en gang var så glad i. 

Kan dere , for siste gang på 38 år gi meg sjanse NÅ, MED EN SISTE GANG, å hjelpe meg å 

selge dette. Som jeg tidligere var bydd 3,5 mill kroner for i 1992. Og som nå egentlig skulle 

være verdt, bort imot det tidobbelte ? 

Kopi: 

mvh 

      Frank A. Holdhus 

      Eier av teig, gnr. 58, bnr.20 av Austmark (del av Rissdalane) Lygren Indre. 

  

OBS ! Jeg fikk ikke sendt dette ti dere på “vanlig” måte, fordi det forsvant da jeg trykket på 

siste “knapp” på min computer. 


